
Referat fra bestyrelsesmøde i Chefkredsen d. 11.11.2020. (Teams-møde ) 

Deltagere: Bjarne Madsen, Lars C. Jensen, Kurt Callesen, Dorrit Larsen og Bente Holst Hansen. 

 

1.  Nyt fra Formanden: 

Covid 19. 

Fra HB mødet fortalte Bjarne, at der er utryghed hos medarbejdere, der har været mødt ind på center 
adresserne. Flere ønskede at ADST skulle melde ud til hele organisationen, når der er smittede blandt 
medarbejdere på de enkelte adresser. 

Chefkredsens holdning er, at det er de personer der evt. kunne være udsat for smitte, der skal have besked, 
ingen andre. 

Omkring OK21, så har der været møde med CO10 vedrørende krav til de kommende forhandlinger. 

Åbent jul/nytår: Der påregnes bemanding med ca 25% i KC. Øvrige steder med fast åbningstid bemandes 
som sædvanligt. Andre medarbejdere kan arbejde if. aftale med funktionsleder. 

Det er meget lidt DTS har været inde over Lederaspirant forløbet, men der er sket orientering.  

Tredje forløb starter i 2021. 

I chefkredsen er holdningen, at man skal se på behovet for lederaspiranter – hvad er det rette antal? 

Og så skal vi huske at bruge dem som fungerende, når behovet er der. 

Personale politikkens afsnit 5 omhandler særligt kompetence og udvikling, men siger ikke så meget om 
karriere veje. Dorrit Larsen laver notat, der sendes videre til DTS repræsentant i arbejdsgruppen. 

 

2. Regnskab: 
 
Regnskabet ser fint ud. 
 

3. Eventuelt: 
 
Der er kommet en ny funktionsleder i Høje-Taastrup.  Intern ansættelse. 
 
 
 

Bente Holst Hansen 

Sekretær 

 


